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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz végre megfelelő minőségű a víz Szigetvár 
teljes területén?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szigetvár egy részén közel egy éve vannak súlyos problémák az ivóvízszolgáltatással. Mióta 1,3
milliárd forintból új vízműtelepet építettek a településen, amelynek célja a vízminőség javítása lett
volna, a város lakosságának számottevő része tartálykocsiból kapja az ivóvizet, mert a „csapvíz”
ihatatlan, kellemetlen szagú, sárgásbarna színű lett.

További problémaként jelentkezik, hogy a cégnek, amely a vizet szállítja, csupán egy erre alkalmas
tartálykocsija van, ami, ha szervizelésre szorul, előfordulhat, hogy a családok csak minden másnap
jutnak vízhez.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• A fent említett probléma a kormány látókörében van? Amennyiben igen, milyen 
egyeztetések zajlottak a település vezetésével eddig?

• Milyen megoldást tervez a kormány a szóban forgó ügyben?
• Mikor lesz újra iható ivóvize a szigetvári lakosoknak, a város teljes területén?
• Vizsgálták azt, hogy a felújítási munkálatok következtében mi okozta a vízminőség 

jelentős romlását?
Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


